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ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ NOVÉHO ZASTUPITELSTVA 

 MĚSTSKÉ ČÁSTI PRAHA – VELKÁ CHUCHLE č. 2/2022 

konaného dne 7.11.2022 od 18.00 hodin. 
 

 

Místo konání:   obecní areál Kazínská 8, Praha – Velká Chuchle 

 

Přítomni:  p. Kobes, Bc. Petr, pí Voláková, Ing. Sloup, Doc. MUDr. Šetina, CSc., pí 

Flegelová, Mgr. Klán, Ing. Křen, Mgr. Melichar, p. Havlina, Ing. arch. 

Vokurka 

 

Omluveni:  

 

Veřejnost: 10 (viz prezenční listina) 

  

 

Zasedání zastupitelstva zahájil a řídil starosta p. Kobes. 

 

Jednání bylo zahájeno v 18:01 hodin konstatováním, že zastupitelstvo bylo řádně svoláno, vyhlášeno a 

je usnášeníschopné, jelikož je přítomno 10 členů zastupitelstva (nadpoloviční většina členů). 

Starosta vyzval přítomné členy zastupitelstva k předložení návrhů na obsazení funkce dvou 

ověřovatelů zápisu; do funkce ověřovatelů zápisu byli navrženi: Ing. Sloup a Bc. Petr a dále předložil 

návrh na obsazení funkce zapisovatele, a to Bc. Karolínu Polákovou – zástupkyně tajemníka ÚMČ a 

dal o návrzích postupně hlasovat: 

ZMČ schvaluje, aby ověřovateli zápisu č.2/2022 byli dva členové zastupitelstva, a to Ing. Sloup a Bc. 

Petr a zapisovatelem Bc. Karolína Poláková 

Hlasování: Pro: 10 (Klán, Křen, Havlina, Melichar, Flegelová, Šetina, Sloup, Voláková, Petr, Kobes) 

                     Proti: 0 

 Zdrželi se: 0  

  

Starosta sdělil, že zápis z ustavujícího zasedání zastupitelstva konaného dne 18.10.2022 byl ověřen 

zastupitelstvem schválenými ověřovateli a nebyly k němu v souladu s jednacím řádem vzneseny žádné 

námitky.    

 

V 18:04 hodin příchod Ing. arch. Vokurky (přítomno 11 členů ZMČ). 

 

Před schválením programu vyzval starosta přítomné zastupitele k předložení návrhů na jeho doplnění, 

příp. změny.    

 

Mgr. Melichar předložil návrh na doplnění k bodu č. 12, ve znění: obědy pro seniory. Pan Havlina 

předložil návrh na doplnění k bodu č. 12, ve znění: stav zajištění kamionů ICOM. 

 

Starosta dal hlasovat postupně o předložených návrzích na doplnění programu zasedání zastupitelstva: 

 

ZMČ schvaluje program č. 2. zasedání ZMČ podle návrhu uvedeného v pozvánce 31.10.2022 s jeho 

změnami, a to doplnění bodu č.12- různé o „Obědy pro seniory.“ 

Hlasování: Pro: 11 (Klán, Křen, Havlina, Melichar, Flegelová, Šetina, Sloup, Voláková, Petr, 

Kobes,Vokurka) 

  Proti: 0   

 Zdrželi se: 0      
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ZMČ schvaluje programu č. 2. zasedání ZMČ podle návrhu uvedeného v pozvánce 31.10.2022 s jeho 

změnami, a to doplnění bodu č.12 – různé o „Stav zajíždění kamionů“ ICOM. “ 

Hlasování: Pro: 9 (Havlina, Melichar, Flegelová, Šetina, Sloup, Voláková, Petr, Kobes, Vokurka) 

  Proti: 0   

 Zdrželi se: 2 (Klán, Křen)    

 

ZMČ schvaluje program 2. zasedání nově zvoleného ZMČ podle návrhu uvedeného v pozvánce ze dne 

31.10.2022 a s jeho změnami, a to doplnění bodu č.12 o „Obědy pro seniory“ a „Stav zajíždění 

kamionů ICOM.“ 

Hlasování: Pro 11 (Klán, Křen, Havlina, Melichar, Flegelová, Šetina, Sloup, Voláková, Petr, Kobes, 

Vokurka) 

  Proti: 0   

 Zdrželi se: 0      

 

 

Program: 

1. Volba ověřovatelů zápisu a zapisovatele, schválení programu zasedání 

2. Jednací řád ZMČ a společný řád výborů ZMČ 

3. Úprava organizačního řádu (kompetence starosty a místostarostů) 

4. Finanční záležitosti (rozpočtové úpravy, zásady pro hospodaření MČ v období rozpočtového 

provizoria v roce 2023, periodická inventarizace majetku a závazků za rok 2022) 

5. Majetkové záležitosti (prodloužení pronájmu obecního majetku – záměry, revokace usnesení – 

mateřská škola) 

6. Informace z jednání výborů ZMČ 

7. Personální záležitosti ÚMČ (počet zaměstnanců pro rok 2023) 

8. Změna ve složení krizového štábu a povodňové komise 

9. Schválení plánu zimní údržby na rok 2023 

10. Školské záležitosti (rezignace ředitelky ZŠ, výroční zpráva za rok 2021/2022, doplnění 

zástupce zřizovatele ve školské radě) 

11. Termíny zasedání ZMČ na I. pololetí 2023 

12. Různé (obědy pro seniory, stav zajíždění kamionu ICOM) 

 

 

 

K bodu 2 – jednací řád ZMČ a společný řád výborů ZMČ 

 

První místostarosta předložil přítomným návrh Jednacího řádu zastupitelstva MČ Praha – Velká 

Chuchle a návrh Společného jednacího řádu výborů zastupitelstva s účinností ode dne 7.11.2022. 

 

První místostarosta sdělil, že k úpravě Jednacího řádu ZMČ a Společného jednacího řádu výborů, 

došlo z důvodu nedostatečného obsahu. Dále uvedl, že pokud člen ZMČ podává pozměňovací návrh 

(tzn. protinávrh), bude předložen na předepsaném tiskopise, a to z důvodu lepší orientace v předmětu 

hlasování, jak pro členy zastupitelstva, tak pro veřejnost.  

 

Starosta zahájil rozpravu – jména diskutujících: 

Melichar, Petr, Havlina, Kobes, Klán, Křen, Vokurka.  

Předmět diskuze:  

Pan Havlina podal pozměňovací návrh na prodloužení doby lhůty uložení projednávaných bodů na 

uložišti zastupitelů na minimálně 2 pracovní dny před konáním ZMČ, a to do 12:00 hod. Ing. arch. 

Vokurku požaduje, aby bylo doplněno do návrhu nového Jednacího řádu ZMČ přednostní právo slova 

zastupitele MČ před veřejností v rámci rozpravy. Dále vznesl dotaz na způsob svolání zastupitelstva.  

Následně proběhla diskuze týkající se pozměňovacího návrhu (tzv. protinávrhu). 

 

Po skončení rozpravy dal první místostarosta hlasovat o předloženém návrhu usnesení:  
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ZMČ schvaluje Jednací řád zastupitelstva městské části Praha – Velká Chuchle s účinností dnem 

7.11.2022 (viz příloha). 

Hlasování: Pro: 11 (Klán, Křen, Havlina, Melichar, Flegelová, Šetina, Sloup, Voláková, Petr, Kobes, 

Vokurka) 

  Proti: 0   

 Zdrželi se: 0      

Zodpovídá: Starosta MČ, tajemník ÚMČ                                                      Termín: ihned 

 

Mgr. Melichar podal návrh týkající se úpravy návrhu nového Společného jednacího řádu výborů, a to: 

„Předseda výboru je povinen oznámit termín jednání výborů členům zastupitelstva minimálně tři (3) 

pracovní dny předem.“ 

 

První místostarosta dal hlasovat o předloženém protinávrhu usnesení: 

 

ZMČ schvaluje Společný jednací řád výborů zřízených zastupitelstvem Městské části Praha – Velká 

Chuchle s účinností dnem 7.11.2022 (viz příloha). 

Hlasování:  Pro: 11 (Klán, Křen, Havlina, Melichar, Flegelová, Šetina, Sloup, Voláková, Petr, Kobes, 

Vokurka) 

  Proti: 0   

 Zdrželi se: 0      

Zodpovídá: Starosta MČ, tajemník ÚMČ                                                      Termín: ihned 

 

 

K bodu 3 - Úprava organizačního řádu (kompetence starosty a místostarostů) 

 

Starosta seznámil přítomné se změnami v organizačním řádu a zahájil rozpravu. Do rozpravy se nikdo 

nezapojil. 

 

První místostarosta dal hlasovat o předloženém návrhu usnesení:  

 

ZMČ schvaluje Dodatek č. 7 k Organizačnímu řádu MČ Praha – Velká Chuchle (ÚMČ) ze dne 

1.3.2008 (změna kompetencí starosty a místostarostů), a to s účinností ode dne 7.11.2022. 

Hlasování: Pro: 11 (Klán, Křen, Havlina, Melichar, Flegelová, Šetina, Sloup, Voláková, Petr, Kobes,   

Vokurka) 

  Proti: 0   

 Zdrželi se: 0      

Zodpovídá: Starosta MČ, tajemník ÚMČ                                              Termín: 7.11.2022 

 

 

K bodu 4 – Finanční záležitosti (rozpočtové úpravy, zásady pro hospodaření MČ v období 

rozpočtového provizoria v roce 2023, periodická inventarizace majetku a závazků za rok 2022) 

 

Předseda finančního výboru seznámil přítomné s předmětem jednání finančního výboru, konaného dne 

31.10.2022.  

 
Starosta zahájil rozpravu – jména diskutujících: 

Melichar, Havlina, Sloup, Pěničková. 

Předmět diskuze:  

Předseda finančního výboru předal slovo Ing. Lence Pěničkové, tajemnici finančního výboru, která 

seznámila přítomné s návrhem rozpočtových úprav č. 8/2022. 

 

ZMČ bere na vědomí rozpočtové úpravy č. 8/2022 schválené starostou MČ v rámci svých kompetencí 

(viz příloha).  

 

Následně dal starosta hlasovat o předloženém návrhu usnesení: 
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ZMČ schvaluje Zásady pro hospodaření MČ Praha – Velká Chuchle v období rozpočtového 

provizoria v roce 2023 a následující kalendářní roky (viz příloha). 

Hlasování: Pro: 10 (Klán, Křen, Havlina, Flegelová, Šetina, Sloup, Voláková, Petr, Kobes,   

Vokurka),   

       Proti: 0         

                     Zdržel se: 1 (Melichar)      

Zodpovídá: odbor účetnictví a správy majetku (pozemky)                                       Termín: ihned 

  

 

ZMČ pověřuje starostu prováděním nezbytných rozpočtových úprav v průběhu roku 2023 v případě 

přijetí a realizace účelově poskytnutých prostředků, výdajů k odvrácení škod, prevenci havárií, řešení 

havárií a živelních pohrom, výdaje ve stavu nouze a další výdaje, kde může dojít ke škodám z důvodu 

časového prodlení s tím, že na následujícím zasedání ZMČ budou tyto rozpočtové úpravy předloženy 

na vědomí.     

Hlasování: Pro: 11 (Klán, Křen, Havlina, Melichar, Flegelová, Šetina, Sloup, Voláková, Petr, Kobes, 

                                   Vokurka) 

      Proti: 0               

                    Zdržel se: 0 

Zodpovídá: odbor účetnictví a správy majetku (pozemky)                                       Termín: ihned 

 

 

ZMČ bere na vědomí termín zahájení inventarizace majetku a závazků MČ v souladu s ustanoveními § 

29 a § 30 zákona č. 563/1991 Sb., o účetnictví, v platném znění, s vyhláškou č. 270/2010 Sb., o 

inventarizaci majetku a závazků, v platném znění, s Opatřením tajemníka č. 2/2011 pro provedení 

inventarizace a Plánem inventur na rok 2022 vydaným formou Příkazu starosty č. 1/2022 (na základě 

usnesení Rady HMP č. 2615 ze dne 26.9.2022, kterým byl schválen Metodický pokyn k zajištění a 

provedení inventarizace majetku a závazků hl. m. Prahy k 31.12.2022).  

 

ZMČ bere na vědomí zápis č. 1/2022 ze zasedání nového finančního výboru ZMČ konaného dne 

31.10.2022 v budově ÚMČ Praha - Velká Chuchle.  

 

 

K bodu 5–   Majetkové záležitosti (prodloužení pronájmu obecního majetku – záměry, revokace 

usnesení – mateřská škola) 

 

Předseda výboru majetku seznámil přítomné s majetkovými záležitostmi (prodloužení nájmu obecního 

majetku – záměry, revokace usnesení MŠ). 

 

Starosta zahájil rozpravu – jména diskutujících: Vokurka, Kobes, Melichar, Klán. 

Předmět diskuze: zveřejnění záměrů prodloužení pronájmů pozemků a nebytových prostor.  

 

Po skončení diskuze dal starosta hlasovat o předloženém návrhu usnesení:  

 

ZMČ souhlasí se zveřejněním záměrů prodloužení pronájmů pozemků a nebytových prostor 

současným (předem známým) nájemcům z důvodu ukončení nájemních vztahů ke dni 31.12.2022. 

    Hlasování: Pro: 10 (Klán, Křen, Melichar, Flegelová, Šetina, Sloup, Voláková, Petr, Kobes, 

Vokurka)  

       Proti: 1 (Havlina)            

                          Zdržel se: 0        

Zodpovídá: odbor smluv, daní a poplatků                                                                 Termín: ihned 

 

ZMČ ruší usnesení ZMČ č. 8/2022 (bod 8/4-8) ze dne 6.9.2022 týkající se neprodloužení, resp. 

neuzavření nájemní smlouvy od 1.1.2023 se společností PATRACO s.r.o. (IČ: 63072637), ale výzvy 
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subjektu k vyklizení prostor a pozemků, nebo k okamžitému zahájení jednání o nových podmínkách 

nájemního vztahu, a to pouze na pozemky ve správě MČ. 

 

Hlasování: Pro: 9 (Klán, Křen, Melichar, Flegelová, Šetina, Sloup, Voláková, Petr, Kobes)  

 Proti: 0                

                    Zdržel se: 2 (Vokurka, Havlina) 

Zodpovídá: odbor smluv, daní a poplatků                                                                 Termín: ihned 

 

Předseda výboru majetku sdělil, že usnesení je potřeba zrušit, a to z důvodu zadání nového zpracování 

komplexní projektové dokumentace a vypsání nového výběrového řízení. Starosta dodal, že 

vysoutěžený zhotovitel nezačal konat a zadávací dokumentace nebyla dostatečná, jak k výběrovému 

řízení, tak ke zhotovení. V současné chvíli se vyhotovuje nová technická dokumentace. 

 

Starosta dal hlasovat o předloženém návrhu usnesení:  

 

ZMČ ruší usnesení ZMČ č. 8/2022 (bod 8/5-15) ze dne 6.9.2022 týkající se realizace havarijního stavu 

terasy MŠ Velká Chuchle z důvodu zadání zpracování nové komplexní projektové dokumentace a 

vypsání nového výběrového řízení. 

 Hlasování: Pro: 11 (Klán, Křen, Melichar, Flegelová, Šetina, Sloup, Voláková, Petr, Kobes,  

Vokurka, Havlina)  

     Proti: 0               

                        Zdržel se: 0 

Zodpovídá: odbor stavební a správy majetku (budovy, stavby)                                       Termín: ihned 

 

 

Předseda výboru majetku sdělil, že návrh na změnu usnesení je z důvodu písařské chyby v textu 

usnesení ZMČ č. 8/2022 (bod 8/4-7) ze dne 6.9.2022, které je potřeba přiložit k návrhu na vklad 

věcného břemena.   

 

Starosta dal hlasovat o předloženém návrhu usnesení:  

 

ZMČ souhlasí se změnou – úpravou textu původního usnesení ZMČ č. 8/2022 (bod 8/4-7) ze dne 

6.9.2022 takto: ZMČ souhlasí s uzavřením Smlouvy o zřízení věcného břemene mezi MČ Praha – 

Velká Chuchle a společností PRE distribuce, a.s., Svornosti 3199/19a, 150 00 Praha 5 (27376516) 

týkající se umístění podzemního vedení NN (kabelová přípojka) pro parc.č. 670/19 do pozemku parc.č. 

1170 v k.ú. Velká Chuchle za jednorázovou náhradu za zřízení břemene stanovenou ve výši 5.500,- Kč 

bez DPH. 

Hlasování: Pro: 11 (Klán, Křen, Melichar, Flegelová, Šetina, Sloup, Voláková, Petr, Kobes,  

Vokurka, Havlina)  

  Proti: 0                

                    Zdržel se: 0   

Zodpovídá: odbor stavební a správy majetku (budovy, stavby)                                       Termín: ihned 

 

Předseda výboru majetku informoval přítomné ohledně žádosti „Rozšíření kontejnerového stání v ulici 

Hvězdářská.“ Zhotovitelem a objednatelem výše uvedeného projektu bude žadatel (SVJ) s tím, že 

veškeré náklady na realizaci budou taktéž na vrub žadatele (SVJ). 

 

Starosta dal hlasovat o předloženém návrhu usnesení:  

 

ZMČ souhlasí na základě doporučení výboru majetku ze dne 31.8.2022, s předloženou dokumentací 

Společenství vlastníků Hvězdářská 514, Praha 5 týkající se rozšíření přístřešku pro kontejnery v ulici 

Hvězdářská na pozemcích parc.č. 991/169 a 991/170 v k.ú. Velká Chuchle o výměře zastavěné plochy 

8,00 m2.   
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Hlasování: Pro: 11 (Klán, Křen, Melichar, Flegelová, Šetina, Sloup, Voláková, Petr, Kobes,  

Vokurka, Havlina)    

   Proti:  0                

                       Zdržel se: 0          

Zodpovídá: odbor stavební a správy majetku (budovy, stavby)                                       Termín: ihned 

 

 

K bodu 6 – Informace z jednání výborů ZMČ 

 

Předseda dopravního výboru seznámil přítomné s jednáním výboru konaným dne 1.11.2022, který se 

zabýval mj. zřízením autobusové zastávky přímo na komunikaci v ul. Mezichuchelská ve směru do 

centra Prahy. Městská část nyní čeká na udělení souhlasu, jelikož dotčené pozemky a komunikace jsou 

ve vlastnictví společnosti Hornbach.  

Dále byli přítomní seznámení se záměrem zřízení autobusové linky 230, která by propojovala Velkou 

Chuchli, žel. zastávku – Slivenec – Barrandov. Výhledově se počítá, že zavedení této linky potrvá cca 

1 rok. Ing. Křen poukázal na problematiku otočení autobusové linky ve Velké Chuchli. Dopravní 

výbor doporučuje vytvoření ankety/dotazníku, zda by tuto linku občané Chuchle uvítali, resp. 

prověření zájmu občanů o tuto linku. 

Dále předseda dopravního výboru seznámil přítomné s žádostí o dopravní značení zásobování 2 

parkovacích míst před č.p.36 na ulici Zbraslavská Malá Chuchle. Výsledkem jednání s panem 

Martínkem (vedoucí oddělení dopravy - Praha 16) a žadatelem je návrh na umístění dopravního 

značení K+R na 15 min.  

Dále byli přítomní seznámeni s dopravní situací ve Velké a Malé Chuchli. Ing. Křen sdělil, že ve 

Velké Chuchli by zóna 30 pravděpodobně způsobila snížení parkovacích míst a v Malé Chuchli není 

možné realizovat zónu 30 dříve, než budou dokončeny stavební úpravy zdvoukolejnění trati Branický 

most. 

 

Starosta zahájil rozpravu – jména diskutujících: 

Havlina, Melichar, Vokurka, Křen  

Předmět diskuze:  

Pan Havlina sdělil, že žádal o další projednání ohledně výměny autobusových přístřešků zastávky 

v Malé Chuchli. Mgr. Melichar uvedl, že firma THM bude realizovat výměnu zmíněných přístřešků. 

Dále proběhla diskuze týkající se autobusové linky 230. Kde závěrem Ing. Křen sdělil, že veřejnost 

bude informována ohledně zřízení linky 230, a to prostřednictvím zpravodaje, webových stránek a 

nástěnek MČ. Do ankety se budou moct občané zapojit v rámci akce rozsvícení vánočního stromu a 

zvonkohry.  

 

ZMČ bere na vědomí zápis č. 1/2022 z jednání nového Výboru dopravního a bezpečnostního konaného 

dne 1.11.2022.   

 

 

Bod 7 - Personální záležitosti ÚMČ (počet zaměstnanců pro rok 2023) 

 

Starosta MČ seznámil přítomné s návrhem počtu zaměstnanců městské části zařazených do ÚMČ pro 

rok 2023 s tím, že se jedná o stejný (nezměněný) návrh jako v minulých letech.  

 

Starosta dal hlasovat o předloženém návrhu usnesení:  

 

ZMČ schvaluje počet zaměstnanců MČ Praha – Velká Chuchle zařazených do ÚMČ na rok 2023 

takto: 5 úředníků na plný úvazek, 2 úředníci na částečný úvazek, 1 pracovník pečovatelské služby 

(dohoda o provedení práce) a 1 sociální pracovník (dohoda o provedení práce), 4 zaměstnanci odboru 

místního hospodářství (pracovní četa), ostatní dohody o provedení práce nebo o pracovní činnosti 

(úklidové práce příp. zimní údržba komunikací, datové schránky a ESS, obsluha kotelny, vedení 

kroniky, přestupková komise, správa dětských hřišť, instalatérské, zámečnické a elektrikářské práce 

apod.) a souhlasí v odůvodněných případech s uzavřením dohod o pracích konaných mimo pracovní 
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poměr a s případným uzavřením pracovních poměrů na dobu určitou z důvodu zástupu dlouhodobě 

nepřítomného zaměstnance.     

 

 

Hlasování: Pro: 11 (Klán, Křen, Melichar, Flegelová, Šetina, Sloup, Voláková, Petr, Kobes,   

                                   Vokurka, Havlina)      

  Proti: 0 

                    Zdržel se: 0      

Zodpovídá: starosta MČ, tajemník ÚMČ                                                                             Termín: ihned 

 

 

Bod 8 - Změna ve složení krizového štábu a povodňové komise 

 

První místostarosta seznámil přítomné s návrhem na aktuální složení povodňové komise MČ Praha - 

Velká Chuchle, a to z důvodu změny vedení městské části po volbách ve dnech 23. a 24.9 2022 a její 

případné doplnění o členy, s kterými bylo jednáno a získán souhlas s členstvím. 

 

Starosta zahájil rozpravu – jména diskutujících: 

Vokurka, Petr, Havlina, Čahoj (veřejnost). 

Předmět diskuze:  

Ing. Arch. Vokurka se dotázal, z jakého důvodu byl jmenován jako člen povodňové komise a 

krizového štábu pan Viktor Čahoj. Pan Čahoj (veřejnost) poděkoval za nominaci a svoje jmenování 

odůvodnil tím, že má zkušenosti z roku 2013 při povodni a také z období pandemie covidu-19. 

 

Po skončení diskuze dal starosta hlasovat o předloženém návrhu usnesení: 

 

ZMČ schvaluje s okamžitou platností složení krizového štábu a povodňové komise MČ Praha – Velká 

Chuchle (viz příloha). 

Hlasování: Pro: 8 (Klán, Křen, Flegelová, Šetina, Sloup, Voláková, Petr, Kobes) 

 Proti: 0       

                    Zdržel se: 3 (Vokurka, Melichar, Havlina)    

Zodpovídá: starosta MČ, tajemník ÚMČ                                                                            Termín: ihned 

 

Bod 9 - Schválení plánu zimní údržby na rok 2023 

 

Starosta MČ seznámil přítomné s návrhem Plánu zimní údržby na rok 2023. 

 

Starosta dal hlasovat o předloženém návrhu usnesení:  

 

ZMČ schvaluje Plán zimní údržby na rok 2023 týkající se sjízdnosti a schůdnosti vybraných 

komunikací ve vlastnictví HMP svěřených do správy MČ Praha – Velká Chuchle v období od 

1.12.2022 do 31.3.2023. 

Hlasování: Pro: 11 (Klán, Křen, Melichar, Flegelová, Šetina, Sloup, Voláková, Petr, Kobes,  

Vokurka, Havlina)   

 Proti: 0                

                    Zdržel se: 0  

Zodpovídá: starosta MČ, tajemník ÚMČ, odbor stavební a správy majetku             Termín: ihned 
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Bod 10 - Školské záležitosti (rezignace ředitelky ZŠ, výroční zpráva za rok 2021/2022, doplnění 

zástupce zřizovatele ve školské radě) 

 

Druhá místostarostka předložila přítomným písemnou rezignaci ředitelky ZŠ, k projednání návrh na 

doplnění počtu zástupců v šestičlenné školské radě při ZŠ na zřizovatele a na vědomí výroční zprávu 

ZŠ na školní rok 2021-2022. 

 

ZMČ bere na vědomí písemnou rezignaci Mgr. Elišky Jančíkové, ředitelky Základní školy Charlotty 

Masarykové, Praha 5 – Velká Chuchle ke dni 31.7.2023 s tím, že bude nutné zahájit kroky k vypsání 

konkurzního řízení na funkci ředitele/ředitelky této základní školy v souladu se zákonem č. 561/2004 

Sb. (školský zákon v platném znění) a s vyhláškou MŠMT ČR č. 54/2005 Sb., o náležitostech 

konkurzního řízení a konkurzních komisí, v platném znění.     

 

Poté seznámila přítomné s návrhem na doplnění počtu zástupců v šestičlenné školské radě při ZŠ 

Charlotty Masarykové, Praha 5 – Velká Chuchle. 

 

Starosta zahájil rozpravu – jména diskutujících: Melichar, Voláková, Havlina, Vokurka. 

Předmět diskuze: jmenování člena školské rady při Základní škole Charlotty Masarykové, Praha 5 – 

Velká Chuchle. Mgr. Melichar navrhuje stáhnout bod z programu.  

 

Starosta vyhlašuje přestávku 19:41. Zasedání bylo opět zahájeno v 19:49 (přítomno 11 členů ZMČ). 

Druhá místostarostka sdělila, že na návrhu se jmenováním Mgr. Markéty Votavové, členky školské 

rady při Základní škole Charlotty Masarykové, Praha 5 – Velká Chuchle trvá. Dále konstatovala, že 

Mgr. Votavová je dostatečně kompetentní osoba, aby funkci člena školské rady vykonávala.  

 

Po skončení diskuze dal starosta hlasovat o předloženém návrhu usnesení:  

 

ZMČ jmenuje Mgr. Markétu Votavovou členkou školské rady při Základní škole Charlotty 

Masarykové, Praha 5 – Velká Chuchle za zřizovatele s okamžitou platností.     

Hlasování: Pro: 8 (Klán, Křen, Flegelová, Šetina, Sloup, Voláková, Petr, Kobes)  

  Proti: 2 (Melichar, Havlina)      

                     Zdržel se: 1 (Vokurka) 

 

Zodpovídá: starosta MČ, tajemník ÚMČ                                                          Termín: ihned 

 

ZMČ bere na vědomí informaci starosty MČ týkající se předložené Výroční zprávy za školní rok 

2021/2022 vedením Základní školy Charlotty Masarykové, Praha 5 – Velká Chuchle, která byla 

projednána na pedagogické radě dne 26.8.2022 a schválena školskou radou při základní škole dne 

11.10.2022. Výroční zpráva je k nahlédnutí v tištěné podobě u tajemníka ÚMČ, příp. v elektronické 

podobě na webové stránce ZŠ.  

 

 

Bod 11 - Termíny zasedání ZMČ na I. pololetí 2023 

 

Starosta MČ informoval přítomné o termínech řádných zasedání ZMČ Praha – Velká Chuchle na I. 

pololetí roku 2023. 

 

ZMČ bere na vědomí pravděpodobné termíny řádných zasedání ZMČ Praha – Velká Chuchle na I. 

pololetí 2023 takto: 30.1.2023, 27.2.2023, 27.3.2023, 24.4.2023, 22.5.2023 a 19.6.2023.  

 

ZMČ bere na vědomí termín konání následujícího řádného zasedání ZMČ, a to dne 14.12.2022 od 

17:00 hodin.  
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Bod 12 – Různé 

Starosta MČ seznámil přítomné s konáním kulturních akcí.  

 

ZMČ bere na vědomí informace starosty MČ týkající se slavnostního rozsvícení vánočního stromečku 

a sousedského setkání s občerstvením pořádaného SDH Praha – Velká Chuchle pod záštitou městské 

části a starosty Viktora Kobese, které uskuteční v neděli dne 27.11.2022 od 17.00 hodin na náměstí 

Chuchelských bojovníků.    

 

ZMČ bere na vědomí informace starosty MČ týkající se předvánočního setkání pořádaného Klubem 

seniorů Chuchle v úterý 13.12.2022 od 17.00 hodin v prostorech obecního areálu Kazínská 8.  

 

ZMČ bere na vědomí informace starosty MČ týkající se průběhu, organizace a zajištění koncertu 

mobilní zvonohry Carillon pana Petra R. Manouška na náměstí Chuchelských bojovníků v pondělí dne 

26.12.2022 od 18.00 hodin.  

 

Pan Havlina žádal o informaci ohledně situace se zajíždění nákladních automobilů ICOM na pozemek 

v ul. Mezichuchelská. K této problematice se vyjádřili: Ing. Křen, Mgr. Melichar, Havlina. 

Mgr. Melichar se dotázal na řešení obědů pro seniory. Navrhnul zvýšení příspěvku městskou částí. 

Dále zdůraznil, že v rámci I. etapy optimalizace trati je potřeba, aby zástupce MČ byl přítomen na 

kontrolních dnech.  

Ing. Špaňhel (veřejnost) upozornil na problematiku týkající se znečištěného ovzduší ve Velké Chuchli 

z důvodu topení odpadem.  

Ing. arch. Vokurka navrhuje umístit pódium do sálu obecního areálu Kazínská 8, Praha – Velká 

Chuchle.  

Pan Němeček (veřejnost) se dotázal, jaká je situace ohledně prodloužení pronájmu prostor 

Čechoslovanu. K tomuto dotazu se vyjádřil starosta MČ.  

Paní Surovcová (veřejnost) se dotázala, zda je možné zjednosměrnit ulici na Lahovské. K této 

problematice se vyjádřili: Ing. Křen, Ing. arch. Vokurka, Kozák (veřejnost). 

Pan Kozák upozornil na nebezpečí černé zvěře na Lahovské. K této problematice se vyjádřila pí.  

Řepová (veřejnost), druhá místostarostka, Mgr. Klán. 

 

První místostarosta vzhledem k tomu, že program jednání byl vyčerpán a již se nikdo nehlásil o slovo, 

prohlásil dnešní zasedání ZMČ za ukončené, a to ve 20:26 hodin 

 

 

Zapsala: Bc Karolína Poláková 

 

 

 

                                                                                        Viktor Kobes 

                                                                                                               starosta MČ 

 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu: 

 

Ing. Marek Sloup                .………………………………… 

 

 

Bc. Ivan Petr                            ……………………………….…                                                                                             


